
Zápis 
ze  4. zasedání Komise komunálu a životního prostředí dne 26. 6. 2019 

 

Garant komise: Mgr. Ludmila Řezníčková, místostarostka města Žďáru nad Sázavou 
Přítomní členové: Ing. Joshua Janů (předseda komise), Ing. Jan Zástěra, Mgr. Karel 

Herold, Ing. Jiří Šenkýř, David Odvárka, Igor Jelínek, Patrik Chudovský 
Omluvení členové: Alena Kratochvílová, Vlasta Vostřežanská 
Tajemnice komise: Miluše Kozáková 
      

      
Program: 
 
1. Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu, schválení hostů 
2. Parkování u nádraží 
3. Zefektivnění provozu parkoviště na Libušíně 
4. Návrh na výstavbu parkovacích stání v jednotlivých lokalitách Žďáru nad Sázavou 
5. Stav dešťové kanalizace ve městě 
6. Řešení problémů s dešťovou vodou na ul. Dr. Drože a ul. Kovářova 
7. Vyvážení jímek 
8. Termíny zasedání komise do konce roku 2019 
9. Různé  
10. Závěr 
      
Ad 1) Kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání a přítomných hostů 
 

Předseda komise přivítal všechny přítomné členy komise a zjistil usnášeníschopnost komise. 
Představil návrh programu pro dnešní zasedání. 
Usnesení 
Komise komunálu a životního prostředí schvaluje program jednání komise tak, jak byl 
navržen a přítomnost hostů na jednání komise. 
 

Hlasování :  Pro: 6   proti: 0  zdržel se: 0   
SCHVÁLENO 

 

 

Ad 2) Parkování u nádraží 
p. Šenkýř – seznámil přítomné se zpracováním svého návrhu 
p. Řezníčková – problém je, že se jedná o soukromý majetek a město nemůže a nebude 
vstupovat do jednání ve věci, kterou SŽDC zbudovali za své finance. 
Město má další dvě varianty na parkování v této lokalitě a o nich se jedná. 
Návrh usnesení 
 
a)Komise žádá radu města, aby se zabývala možností využít parkoviště na základě 
jednání se SŽDC a o výsledku informovala občany např. ve Žďárské zpravodaji. 
Hlasování: Pro: 3  proti : 0  zdržel se: 3 
NESCHVALENO 
 
b)Komise žádá radu města, aby informovala komisi o záměrech většího řešení 
parkování u nádraží. 
Hlasování :  Pro: 5   proti: 0  zdržel se: 1   
SCHVÁLENO 
 

 
 



Ad 3) Zefektivnění provozu parkoviště na Libušíně 
p. Janů – seznámil přítomné se situací a představil svůj návrh 
p. Řezníčková – na staré parkoviště se nová norma nevztahuje – info poskytl p. Dvořák z 
OKS  
p. Šenkýř – chtěl by nechat zpracovat studii parkovacího domu, jak by to mohlo vypadat, 
abychom měli představu 
p. Řezníčková – už se jedná s Asociací a hledá se možnost, jak to udělat 
 
Přišel p. Patrik Chudovský 
 
p. Herold – nejdůležitější se mu jeví otáčení u obchodu 
p. Zástěra – ostrůvky vznikaly kvůli chráničkám 
p. Chudovský – nějaké rychlé a jednoduché řešení  - např. žlutá čára - dopr. značka V 12a 
 
Návrh usnesení  
Komise projednala návrh na zefektivnění provozu parkoviště na Libušíně. Komise 

doporučuje radě města: 

a) Aby prostřednictvím příslušným odborů městského úřadu nechala provést úpravu 

parkoviště tak, aby na něm byl vytvořen dostatečný prostor pro snadné otáčení 

vozidel. Toto místo pro otáčení vozidel je zapotřebí situovat co nejblíže 

k Obchodnímu centru Libušín ( budova s č. o. 38 na ul. Dolní) 

Hlasování :  Pro: 5   proti: 1  zdržel se: 1   
SCHVÁLENO 

b) Nechat zhotovit analýzu pro účely zjištění, zda v předmětné lokalitě by bylo účelné 
vyznačení jednotlivých parkovacích stání příslušným vodorovným značením a 
pokud výsledek analýzy bude kladný, tak toto vodorovné znační nechat zhotovit 
včetně vytvoření menších a bezpečných stání pro uživatel motocyklů a skútrů 

Hlasování :  Pro: 6   proti: 0  zdržel se: 1  
SCHVÁLENO 
 
c) Na předmětném parkovišti zrušit vyhrazení těch parkovacích míst pro vozidla 

s označením O1, která nejsou využívána 
Hlasování :  Pro: 4   proti: 2  zdržel se: 1  
NESCHVÁLENO 
 
d) Prověřit možnosti rozšíření bočních parkovacích ploch za účelem zvýšení kapacity 

parkoviště 
 
Hlasování :  Pro: 5   proti: 0  zdržel se: 2  
SCHVÁLENO 
 
 
Ad 4) Návrh na výstavbu parkovacích stání v jednotlivých lokalitách Žďáru nad 
Sázavou  
      
p. Jelínek zpracoval a seznámil přítomné s jeho obsahem 
p. Chudovský - všechna místa osobně prohlédl a problematické vidí např. Libušín u dětského 
hřiště 
 
 

      
 



Návrh usnesení 
Komise doporučuje radě města, aby prověřila možnost vzniku nových parkovacích 

míst dle předloženého návrhu p. Igora Jelínka 

Hlasování :  Pro: 4   proti: 0  zdržel se: 3   
NESCHVÁLENO 
 

Ad 5) Stav dešťové kanalizace ve městě 
Námět navrhl p. Šenkýř a připomněl, že pokud se to neudělá – bude to později ještě finančně 
náročnější 
p. Řezníčková – rada města se již tímto problémem zabývá 
Návrh usnesení 
Komise doporučuje radě města, zadat pasportizaci dešťové kanalizace a zajistit její 

řádné provozování 

Hlasování :  Pro: 7   proti: 0  zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 
 

Ad 6) Řešení problémů s dešťovou vodou na ul. Dr. Drože a ul. Kovářova 

p. Janů – seznámil přítomné s obsahem svého námětu 
p. Řezníčková – most na ul. Kovářova je ve špatném technickém stavu a bude se celý 
předělávat, možnost provést potřebné úpravy při této příležitosti 
 
Návrh usnesení 
Komise projednala návrh řešení problémů s dešťovou vodou na ul. Dr. Drože a ul. 
Kovářova. Komise doporučuje radě města, aby se zabývala předloženým materiálem a 
informovala KKŽP o výsledku svého jednání 
 

Hlasování :  Pro: 7   proti: 0 zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 
      
      
Ad 7) Vyvážení jímek 
 P. Šenkýř – novela vodního zákona – dříve byly dotace na domácí čističky 
p. Řezníčková – na Radonín se dělá projektová dokumentace, dále se musí řešit Mělkovice 
a Veselíčko – je to věcí financí 
p. Šenkýř – jaké jsou možnosti na studii, město by mělo občanům s touto situací pomoci 
p. Zástěra – kapacita ČOV je naplněna 
p. Odvárka – napojení nových rodinných domů ve Stržanově – nebyla pomoc ze strany 
města 
Návrh usnesení 
Komise žádá radu města, aby se zabývala koncepčním řešením odkanalizováním ve 
městě a jeho místních částech. 
 

Hlasování :  Pro: 6   proti: 0  zdržel se: 1 
SCHVÁLENO 
 
Ad 8) Termíny zasedání komise do konce roku 2019 

Byly schváleny termíny pro zasedání KKŽP na 2. pololetí 2019 – odsouhlasené 
s kalendářem p. místostarostky 
18. 9., 16.10., 13. 11., 11.12. - vždy v 15 hodin 
 



 
Ad 9) Různé 
p. Šenkýř – jak bude město řešit situaci, kdy je 30 st. na náměstí ? 
p. Řezníčková  - tuto situaci už řeší p. Souček – výměna stromů - plánují se lípy, které budou 
poskytovat stín a  také bude úprava kašny 
. 
 
p. Janů – pozval přítomné na veřejnou prezentaci projektů 5. 9. 2019, které jsou zapojeny do  
participativního rozpočtu. Návrhy lze podávat do 28. 6. 2019. 
 
p. Zástěra – parkování u hřbitova na ul. Novoměstská 
p. Řezníčková – již to řeší ORUP – projektuje se území 
 
 
 
Příští zasedání komise je 18. 9. 2019 v 15,00 hodin.  
 
 
 
Zapsala: Miluše Kozáková 
Schválil: Ing. Joshua Janů 


